
Referat FAU-møte den 10. april 2018 

Tilstede:  Ragnhild Andreassen (referent, 2. trinn)  

Joachim Deisz (kasserer, 4. trinn)  

 Thomas Sørensen (leder, 6. trinn) 

 Kristine Fossbakk (7. trinn) 

Rektor Truls Larsen 

 

Forfall: Lena Leikvoll (1. trinn) 

 Kristine Nielsen Lie (nestleder, 3. trinn)  

Frode Monsen (5. trinn) 

 

     

Nr Sak Ansvarlig 

1.  Oppgaver og spørsmål fra sist: 

• Årshjul - alle FAU-medlemmene spiller inn sine oppgaver 
til Joachim. 
 

• Nærmiljømidler - FAU har søkt om nærmiljømidler fra 
Bergen Kommune etter følgende budsjett: 
 

o Støtte aktiviteter i SFO-tiden: kr 5.000. 
o Barnevakten: kr 8.000.  
o 17. mai-arrangement: kr 20.000.  
o Skoleball: kr 5.000.  
o Skolehage: kr 20.000.  
o Totalt: kr 58.000. 

 
Av totalt kr 58.000 fikk vi tildelt kr 15.000,-. Og det ble 
besluttet at: 

o 17. mai-arrangementet antas å gå omtrent i null, og 
evt. kostnader kan dekkes av midler på FAU-
kontoen.  

o FAU spør Eidsvåg Hagelag om de vil ta ansvar for å 
opprette en skolehage denne våren. 

o FAU informerer 7. trinn om at de kan får litt støtte til 
avslutningsarrangement om de ønsker det. 

o Utover det fortsette som tidligere. 
 

 
Alle 
 

2.  Fra rektor: 

• Nye Skolepaviljongen: 
o Klassekontakter inviteres til omvisning i 

Skolepaviljongen den 3. mai.   
o Info vedr. innflytting i Skolepaviljongen sendes ut av 

rektor / skolen i uke 16. Planen er at elevene skal 
flytte inn før sommeren (gjelder alle trinn) fra første 
uken i juni. Det blir ingen felles åpen dag. 

o Uteområdet blir opparbeidet pent til elevene. Det 
blir plass til at alle elvene kan ha friminutt sammen, 
dersom det viser seg at det likevel ikke går ser vi 
etter ny løsning. 

 



• Pedagogisk spising – utgår og det vil bli 20 minutter 
spisetid med tilsyn. 

• Avslutning for 7. trinn – FAU har søkt om nærmiljømidler 
til skoleball avslutning. Elevene planlegger forestilling, og vi 
foreslår gymsal med DJ i den andre gymsalen. 

• Skidag - FAU spurte rektor om skolen arrangerer skidag, 
og fikk bekreftet av rektor at skolen har sluttet med skidag. 

• Foreldreundersøkelsen er gjennomført og fikk 46% 
deltagelse (som er lavt). Relativt dårlig resultat hvor digital 
kompetanse også viser dårlig resultat. Resultat vil bli jobbet 
med trinnvis. Rektor vil gjennomgå undersøkelsen på neste 
FAU-møte. 

• Kartleggingsprøver gjennomføres om dagen og det går 
greit. 

• Elevundersøkelsen 7. trinn viser at elevene trives på 
skolen. 

• Olweus undersøkelsen skal gjennomføres før 10. mai for 
4-7. trinn. 

• Tildeling av ressurser for neste skoleår er ikke tildelt 
ennå.  

• FAU etterlyste kosting av uteområdet / skoleplassen - 
rektor håper det gjennomføres før 1 helgen i mai. 

• FAU informerte rektor om at vi har søkt om midler til 
skolehage. 

• Samarbeidsutvalget – skal godkjenne skoleplan for 
2018/2019, så blir den lagt tilgjengelig på skolesiden.  
 

3.  17. mai 
Komiteen har sendt ut oppgaver til klassekontaktene i alle trinn. 
FAU tar ansvar for vekslepenger. 
FAU informerer 17. mai komiteen om at lagerplass er fraværende 
fra neste skoleår, og man må derfor se etter løsning for lagring av 
ting. 
Følg opp om klassekontaktene har mottatt info om 17. mai feiring. 
 

 
 
Joachim 
Thomas 
 
 
Alle 

4.  Saker fra foreldre/ klassekontakter: 

• 1. trinn 
o Ingen saker meldt inn. 

• 2. trinn 
o Etterspørres info rundt innflytting i baseskolen (som 

skal skje før sommeren). Lurer også på hvordan det 
blir med uteområdet (lekeapparater) - og om det 
faktisk er plass til at alle barna er ute samtidig. Viser 
til punkt under sak 2 fra rektor hvor svar 
fremkommer. 

o Skjermbruk - ønskelig at det blir tatt opp med skolen 
bruken av film/ digitale spill/ barne-TV/ nyheter for 
barn i skole- og Sfo-tiden. Vises film under alle 
måltider på Sfo? Er dette i tillegg til en full 
filmvisning hver fredag? Fint om skolen kan opplyse 
oss foreldre om hvilken praksis skolen har 
vedrørende omfang, valg av innhold i filmene og 
hvilke vurderinger som ligger til grunn. Rektor tar 
spørsmålene videre til avdelingsleder for skole og 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rektor 
 



SFO, og følger opp at det kommer svar/ informasjon 
til foreldre. 

• 3. trinn – ingen saker meldt inn. 

• 4. trinn – ingen saker meldt inn. 

• 5. trinn –  
o Skjermbruk – følges opp av rektor under sak meldt 

inn fra 2. trinn. 

• 6. trinn – ingen saker meldt inn. 

• 7. trinn – ingen saker meldt inn. 
 

5.  Sak vedrørende diskriminering 
FAU tok opp sak vedr. diskriminering av elev med rektor, som vil 
følge opp saken. 
 

 
Truls 

6.  Eventuelt/ Annet 

• Forslag om rubhall i ballbingen som gymsal/ idrettshall 
under byggeprosessen spilles inn til prosjektet. 

• Økonomi – dokumenter må signeres før FAU-konto kan 
overføres til ny kasserer. 

 

 
Thomas 

 


